

ty of having an Agent or Agents residing in Great-Britain, for the purpose of attending to the interests of this Province, reported, according to order, the Resolutions of the Committee; and he read the Report in his place, and afterwards delivered it in at the Clerk's Table, where the Resolutions were again read as followeth:

RESOLVED, That it is the opinion of this Committee, that it is necessary for the Inhabitants of this Province, that a person fitly qualified be appointed an Agent, near His Majesty's Government, in the United Kingdom of Great-Britain and Ireland, for the purpose of soliciting the passing of Laws, and for the transacting of such public matters as shall be, from time to time, committed to his care, for the good of the Province.

RESOLVED, That it is the opinion of this Committee that the concurrence of the Honorable the Legislative Council, in the said Resolution, be desired.

On motion of Mr. Lee, seconded by Mr. Bruneau,
ORDERED, That the question of concurrence be now separately put upon the said Resolutions.

Accordingly, the said Resolutions were again severally read, and the question of concurrence being separately put thereon, they were agreed to by the House.

RESOLVED, That this House doth concur with the Committee in the said Resolutions.

ORDERED, That Mr. Lee do carry the said Resolutions to the Legislative Council.

LEGISLATIVE COUNCIL,

Thursday, 23d February, 1815.

The Members convened were:

The Honorable Messrs. De St. Ours, Hale, Caldwell, De Gaspé, Ryland, Cathbert, Grant, Blackwood, Debartzch, McGillivray

The order of the day being read for taking into consideration the Message sent up from the Assembly, respecting an Agent for this Province, near His Majesty's Government;

The House proceeded to take the said Message into consideration.

It was moved to resolve,

That in the opinion of this House, the Governor, Lieutenant-Governor, or Person administering the Government of this Province, for the time being, is the fit and constitutional channel of communication between the Legislative Bodies in this Province, and His Majesty's Government in the United Kingdom of Great-Britain and Ireland.

The question of concurrence being put on this motion,

It was resolved in the affirmative.

un Agent ou des Agens, résidant dans la Grande-Bretagne, à l'effet de surveiller aux intérêts de cette Province, a fait Rapport, conformément à l'ordre, des Résolutions du Comité; Et il a lu le Rapport, à sa place et ensuite l'a délivré à la Table du Greffier, où les Résolutions ont été lues de nouveau comme suit:

RESOLU, Que c'est l'opinion du Comité, qu'il est nécessaire que les Habitants de cette Province aient une Personne dûment qualifiée, comme Agent auprès du Gouvernement de Sa Majesté, dans le Royaume Uni de la Grande-Bretagne et d'Irlande, pour solliciter la passation des Lois et à l'effet de représenter telles affaires publiques qui peuvent, de tems à autre, être commises à ses soins, pour le bien de la dite Province.

RESOLU, Que c'est l'opinion de ce Comité, que la concurrence de l'Honorable Conseil Législatif soit demandée sur la dite Résolution.

Sur motion de Mr. Lee, secondé par Mr. Bruneau,
ORDONNE', Que la question de concurrence soit maintenant séparément mise sur les dites Résolutions.

En conséquence les dites Résolutions ont été séparément lues de nouveau, et la question de concurrence étant séparément mise sur icelles, elles ont été accordées par la Chambre.

RESOLU, Que cette Chambre concourt avec le Comité, dans les dites Résolutions.

ORDONNE', Que Mr. Lee porte les dites Résolutions au Conseil Législatif.

CONSEIL LEGISLATIF,

Judi, 23e. Février, 1815.

Présens, les Honorables, Messieurs De St. Ours, Hale, Caldwell, De Gaspé, Ryland, Cathbert, Grant, Blackwood, Debartzch et McGillivray.

L'Ordre du Jour ayant été lu pour prendre en considération, le Message envoyé de l'Assemblée relativement à un Agent pour cette Province, auprès du Gouvernement de Sa Majesté.

La Chambre a procédé à prendre le dit Message en considération.

Il a été proposé de résoudre,

Que dans l'opinion de cette Chambre le Gouverneur, Lieutenant Gouverneur, ou la Personne ayant l'Administration du Gouvernement de cette Province, pour le tems d'alors, est le Canal convenable et constitutionnel de communication entre les Corps Législatif dans cette Province et le Gouvernement de Sa Majesté, dans le Royaume Uni de la Grande-Bretagne et d'Irlande.

La question de concurrence ayant été mise sur cette motion,

Il a été résolu dans l'affirmative.